
Protokół z XLIX Sesji 
Rady Dzielnicy XVII, 
„Wzgórza Krzesławickie”, 
MDK Fort 49, os. Na Stoku 27 b
z dnia 13 listopada 2014r. godz. 1730 

Porządek obrad XLIX Sesji Rady Dzielnicy XVII:

1. Stwierdzenie quorum i otwarcie sesji
2. Przedstawienie projektu porządku obrad 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji
4. Podjęcie uchwał w sprawie:    

4.1 zawarcia  umowy  najmu  lokalu  mieszkalnego  położonego  w  os.  Na  Stoku  zgodnie  
z pismem ML-02.7123.468.2014.BS

4.2 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie 
z pismem ML-02.7123.420.2014.BS 

4.3 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie 
z pismem ML-02.7123.443.2014.BS 

4.4 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie 
z pismem ML-02.7123.448.2014.BS 

4.5 podziału środków w ramach zadania powierzonego „Lokalne wydarzenia kulturalne”
na 2015 rok 

4.6 opinii  dla  projektu  ogródka  jordanowskiego  na  działce  nr  98/88  obr.  13  jedn.  ewid.
Nowa Huta w osiedlu Lubocza
Projekt  Komisji  Praworządności  i  Bezpieczeństwa  Publicznego.  Pozytywna  opinia 
Zarządu  

5. Informacja na temat Budżetu Obywatelskiego - referuje p. Leszek Zaleński
6. Interpelacje i zapytania
7. Oświadczenia i komunikaty

ad.1. Stwierdzenie quorum i otwarcie sesji
Po  stwierdzeniu  quorum  (obecnych  19  radnych),  sesję  otworzył  Przewodniczący  Rady
i Zarządu Dzielnicy XVII Pan Stanisław Madej witając wszystkich zebranych.
Obecni wg załączonej listy.

ad.2. Przedstawienie projektu porządku obrad
Przedstawiony porządek obrad radni przyjęli jednogłośnie pozytywnie. 

ad.3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji
Radni przyjęli protokół z ostatniej Sesji bez uwag



a  d.4  . Podjęcie uchwał w sprawie:
Podjęcie uchwał w sprawach (uchwały w załączeniu):

ad.4.1.  zawarcia  umowy  najmu  lokalu  mieszkalnego  położonego  w  os.  Na  Stoku  zgodnie
z pismem ML-02.7123.468.2014.BS 
Projekt Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu  
Radni  jednogłośnie  pozytywnie  podjęli  uchwałę  w  sprawie   zawarcia  umowy  najmu  lokalu 
mieszkalnego położonego w os. Na Stoku zgodnie z pismem ML-02.7123.468.2014.BS

Na Sesję przybył p. M. Gajoszek
ad.4.2.  zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie  
z pismem ML-02.7123.420.2014.BS 
Projekt Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu  
Radni  jednogłośnie  pozytywnie  podjęli  uchwałę  w  sprawie   zawarcia  umowy  najmu  lokalu 
mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z pismem ML-02.7123.420.2014.BS

ad.4.3.zawarcia  umowy najmu lokalu  mieszkalnego  położonego  w os.  Na  Wzgórzach  zgodnie
z pismem ML-02.7123.443.2014.BS 
Projekt Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu  
Radni  jednogłośnie  pozytywnie  podjęli  uchwałę  w  sprawie  zawarcia  umowy  najmu  lokalu 
mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z pismem ML-02.7123.443.2014.BS 

ad.4.4.zawarcia  umowy najmu lokalu  mieszkalnego  położonego  w os.  Na  Wzgórzach  zgodnie
z pismem ML-02.7123.448.2014.BS 
Projekt Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu  
Radni  jednogłośnie  pozytywnie  podjęli  uchwałę  w  sprawie  zawarcia  umowy  najmu  lokalu 
mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z pismem ML-02.7123.448.2014.BS 

ad.4.5.  podziału  środków  w  ramach  zadania  powierzonego  „Lokalne  wydarzenia  kulturalne”
na 2015 rok 
Projekt Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki. Pozytywna opinia Zarządu  
Radni  jednogłośnie  pozytywnie  podjęli  uchwałę  w  sprawie  podziału  środków  w ramach  zadania 
powierzonego „Lokalne wydarzenia kulturalne”na 2015 rok 

ad.4.6.  opinii  dla  projektu  ogródka  jordanowskiego  na  działce  nr  98/88  obr.  13  jedn.  ewid.
Nowa Huta w osiedlu Lubocza
Projekt Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego. Pozytywna opinia Zarządu  
Radni jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie opinii dla projektu ogródka jordanowskiego 
na działce nr 98/88 obr. 13 jedn. ewid. Nowa Huta w osiedlu Lubocza

ad.5. Informacja na temat Budżetu Obywatelskiego - referuje p. Leszek Zaleński
Pan  Leszek  Zaleński  poinformował  o  Zarządzeniu  Prezydenta  Miasta  Krakowa  w  sprawie 
zatwierdzenia listy zadań do realizacji w ramach budżetu obywatelskiego Miasta Krakowa, którego 
realizację  powierzono  Dyrektorowi  Wydziału  Spraw  Społecznych.  Następnie  p.  L.  Zaleński 
podziękował  Członkom Komisji  ds.  Budżetu  Obywatelskiego  za  wkład  pracy,  jaki  ponieśli  w 
związku z tym projektem. Na prośbę p. A. Zdziebki Pan Zaleński zapoznał zebranych z zadaniami 
budżetu ogólnomiejskiego, które uzyskały największą liczbę głosów. 
Przewodniczący  podziękował  Członkom  Komisji  ds.  Budżetu  Obywatelskiego  za  owocną
i intensywną pracę. 

ad.6. Interpelacje i zapytania
Brak



ad. 7. Oświadczenia i komunikaty
Przewodniczący zapoznał zebranych z nadesłaną korespondencją:

• Zaproszeniem na Konferencję w sprawie Dzielnic w dniu 13.11.2014r.
• Zarządzeniem Prezydenta w sprawie podziału środków na zadania Dzielnic w roku 2015
• Zaproszeniem na uroczyste otwarcie Narodowego Centrum Rugby, w dniu 14.11.2014r.
• Zaproszeniem  do  MDK  Fort  49na  dzień  17.11.2014r.  na  uroczystość  odsłonięcia  Tablicy 

Pamięci 440 rozstrzelanych Polaków, 
• podziękowaniami dla Członków Rady od Przewodniczącego Rady Miasta Krakowa Bogusława 

Kośmidera za współpracę

Pan Franciszek Starowicz oraz Pani Danuta Kwater podziękowali zebranym za współpracę 
Następnie Przewodniczący podziękował Członkom Rady VI Kadencji za współpracę 

Wobec  zrealizowania  porządku  obrad,  Przewodniczący  p.  Stanisław  Madej  podziękował
za przybycie i o godz. 1815 zamknął posiedzenie XLIX Sesji Rady Dzielnicy XVII.
Protokołowała:
Katarzyna Skóra

Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XVII
Wzgórza Krzesławickie

Stanisław Madej
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